
Informacja o zadaniu publicznym 
pod nazwą “Kiedy kobiety są niewidzialne?”

Zadanie publiczne realizowane jest przez
Fundację Laboratorium Zmiany.

Pieniądze na realizację zadania pochodzą 
ze środków Miasta Opole.

Katedrą Nauk Socjologicznych
Uniwersytetu Opolskiego,
Kołem Naukowym Kwadratura,
Radą Kobiet w Opolu.

Fundacja Laboratorium Zmiany przy realizacji
zadania współpracuje z 3 podmiotami:
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Logo projektu składa się z koła i trójkąta,
które symbolizują płeć żeńską i męską.



Na czym polega realizacja
 zadania publicznego pod nazwą 
“Kiedy kobiety są niewidzialne?”
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Celem projektu jest zwiększenie wiedzy
mieszkańców i mieszkanek Opola na temat
równych praw kobiet i mężczyzn. 

Fundacja informuje jakie są obszary
nierówności płci, kobiet i mężczyzn.

Fundacja pokazuje przykłady badań i raportów,
 które zwracają uwagę na równość płci.

 Antykonferencja, to znaczy wydarzenie,
gdzie uczestnicy i uczestniczki zgłaszają
tematy rozmów.

Akcja świadomościowa, to znaczy posty

Film, który promuje równość płci, kobiet 

Zadanie publiczne obejmuje 3 działania. Są to:

      w mediach społecznościowych informujące 
      o badaniach.

      i mężczyzn i który pokazuje co się działo 
      na wydarzeniu.
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Wyślij list na adres:

Zadzwoń pod numer telefonu: 

Wyślij wiadomość na adres e-mail:
zarzad@laboratoriumzmiany.org

Przyjdź osobiście do naszego biura

Skontaktuj się z nami

      Fundacja Laboratorium Zmiany
      ul. Jana Sobieskiego 15
      46-081 Dobrzeń Wielki

      6 6 3 2 1 7 4 5 7

      Fundacja Laboratorium Zmiany
      ul. Damrota 10, lokal 501 D na 5 piętrze
      45-064 Opole

Informacja dla wszystkich


